
Фахрудин Радончић: Не верујем у могућност избијања рата - о томе причају неуспешни политичари
субота, 28 јануар 2017 17:24

 Сарајево -- Председник Савеза за бољу будућност БиХ Фахрудин Радончић не верује у
могућност избијања рата у региону.

  

  Како је рекао, та тема је последица хистерије политичара уплашених од грађана.  

Радончић је гостујући у емисији "Интервју 20" за БХТ1 рекао да мисли да рат није реална
опција И да нема ни екомоског ни биолошког ни било каквог другог потенцијала за нову
врсту рата на Балкану.

  

Бивши бранитељи су, истакао је, веома незадовољни и зато сматра да би их било тешко
мобилисати без обзира на то из којег народа и регионалне државе долазе.

  

"Мислим да је то више жеља неуспешних политичара да скрену пажњу јавности са својих
породичних унутар страначких проблема и да је то једно недопустиво и неморално
плашење грађана. Ми на тај начин бојим се дозовљавамо да поједини људи који стално
дижу тензије И плаше стране инвеституре”, рекао је Радончић.

  

Истакао је да потпуно одговорно тврди да рата ниће бити, а актуелна догађа тумачи као
хистерију уплашене власти од грађана.
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"Власт плаши грађане новим ратом, поручује им: седите кући, поклопите се ушима,
ставите главу у капут, немојте да вирите шта ми радимо и будите сретни да сте живи, да
нема новог рата, нема конфликта, војног типа", рекао је Радончић.

  

Зато, истакао је, он у том смисли жели да, како каже, делује врло сензитивно на грађане
и на инвеститоре који треба да инвестирају и чувају новац у БиХ без икаквих страхова
од рата - јер тога нема, рекао је Радончић.

  

(Танјуг)
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